
protokół Nr xxxlx
z sesji Rady Gminy Bralin
w dniu 30 stycznia ż0I7r.

Sesja odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Gminy Bralin, rozpoczęła się o godz. 15.oo itrwała do
godz, 16.30.

porzadek obrad:
1,. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2, Uchwalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji,
4. Sprawozdanie wójta z działalności międzysesyjnej.
5. Roczne sprawozdania z prac komisji Rewizyjnej.
6, Roczne sprawozdania z działalności stałych komisji rady.
7, Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki,

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2OI7.
B. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na czynności Wójta Gminy Bralin.
9. Podjęcie uchwały w sprawie korzystania z pomieszczeń w szkołach podstawowych oraz

gimnazjum na terenie Gminy Bralin.
10. Podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i

gimnazjów, prowadzonych przez Gminę Bralin, do nowego ustroju szkolnego,
wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe.

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia na 20t7 rok planu dofinansowania form
doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych
prowadzonych przez Gminę Bralin, określenia maksymalnej kwoty dofinansowania
opłat pobieranych przez szkoły wyzsze izakłady kształcenia nauczycieli oraz
specjalnoŚci i formy kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane.

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pozytku
publicznego na 20]-7 rok.

13. Wolne głosy i informacje.

14. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt 1} Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godzinie 15.00 dokonał przewodniczący Rady Gminy Bralin
Grzegorz Lemanik.
Przewodniczący obrad powitał przybyłych na dzisiejsze posiedzenie: radnych powiatowych -

przewodniczącego rady Powiatu Kępińskiego pana Stanisława Balińskiego, członka zarządu
pana Zenona Kasprzaka, radnych rady gminy, wójta gminy Bralin pana Romana Wojtysiaka,
zastępcę wójta pana Roberta Kieruzala, pracowników urzędu, przedstawicieli mediów oraz
przybyłą publiczność.

W dzisiejszym posiedzeniu udział bierze 9 na stan ogólny 15 radnych, co pozwala zgodnie
z przepisami prawa obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Nieobecni: Zofia Garczarek, Aldona Głąb, Roman Lemanik, Paweł Narękiewicz, Piotr
Pańczu k, Krzysztof Sutowicz.
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Pkt 2) Uchwalenie porządku obrad.

Przewodniczący rady poinformował zebranych, że porządek obrad wraz z materiałami
będącymi przedmiotem dzisiejszego posiedzenia został dostarczony radnym a następnie
zapytał czy są wnioski w'sprawie zmiany dzisiejszego porządku obrad.
Wniosków w tej kwestii nie zgłoszono.
Przewodniczący rady nadmienił, ze konsultował z panią mecenas kwestię usunięcia z porządku
obrad dzisiejszej sesji projektu uchwały w sprawie skargi na czynności Wójta Gminy Bralin, ale
po wyjaśnieniach pani mecenas wycofuje się z tego zamiaru, skoro radni nie wnieśli innych
uwag/ zarządza głosowanie - poprzez podniesienie ręki - w sprawie przyjęcia porządku obrad:
wvnik głosowania:

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych,
ZA - przyjęciem porządku obrad głosowało 9 radnych,
PRZEC|W - 0,

GŁoSY WSTRZYMUJĄcE - 0.
Rada porządek obrad przyjęła jednogłośnie.

Pkt 3) Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
Przewodniczący rady nadmienił, ze podczas dzisiejszej sesji rada będzie przyjmować protokół
nr XXXV|ll z sesji odbytejw dniu 27 grudnia 20].6 roku.
Projekt protokołu jest dostępny na stronie BlP oraz w biurze rady.
Przewodniczący rady zapytał czy są uwagi bądź poprawki do przedmiotowego projektu
protokołu. Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący rady przystąpił do głosowania za przyjęciem protokołu:

Wvnik głosowania w sprawie przviecia protokołu nr XXXV||| z 27 grudnia 20]_6 roku:
W głosowaniu udział wzięto 9 radnych,
ZA - przyjęciem protokołu głosowało 9 radnych,
PRZEC|W _ o,
GŁoSY WSTRZYMUJĄCE _ 1.

Rada przyjęła protokół nr XXXV|ll.

Pkt 4) Sprawozdanie wójta z działalności międzysesyjnej.
WÓjt złożył radzie sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji oraz z

działalności międzysesyjnej za okres od dnia 28 grudnia 2016 roku.
WÓjt zakomunikował zebranym, że do urzędu wpłynęło pismo z kancelarii prawnej, która
prowadzi negocjacje w sprawie wykupu gruntu od państwa Góreckich i w związku z tym wójt
prosi o zorganizowanie oddzielnego spotkania w celu zapoznania radnych z treścią pisma i

podjęcia decyzji odnośnie dalszego postępowania w tej kwestii.

Pytań i uwag do sprawozdania nie zgłoszono.

Pkt 5) Roczne sprawozdania z prac komisji Rewizyjnej.

w zastępstwie przewodniczącego komisji sprawozdanie przedstawił zastępca
przewodniczącego kom isji Piotr Twardowski.
Pytań i uwag do sprawozdania nie zgłoszono.
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Pkt 6) Roczne sprawozdania z działalności stałych komisji rady.

Roczne sprawozdania przedstawili :

o Zastępca przewodniczącego komisji Oświaty, Kultury, 7drowia, Sportu Michał
Woźniak,

o Przewodniczący komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Marek
Markiewicz;

o przewodniczący komisji Rolnictwa, Gospodarki wodnej i ochrony Środowiska piotr

Twardowski.

WÓjt zapytał czy będzie sprawozdanie komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu.
Przewodniczący obrad odpowiedziaI, że nie wykazuje nikt chęci złożenia sprawozdania.

Pkt 7) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki,
Rozwiązywania Prob!emów A!koholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok
2oL7.

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił zastępca wójta, który zaznaczył, że zgodnie z

ustawą o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi gmina ma obowiązek
opracowania proponowanego programu. Projekt był omówiony na debacie, nie mniej
odpowie na pytania, jeżeli takowe się pojawią.
Przewodniczący rady zapyta| czy członkowie Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych spotykają się zgodnie z programem pracy czy w miarę potrzeb.
Zastępca wójta odpowiedział, że częstotliwość spotkań wynika z potrzeb. W ubiegłym roku
komisja spotkała się kilka razy,
Radny Marek Markiewiczzapytał,jaka ustawa reguluje konieczność wydawania przez parafie
opinii w sprawie możliwości udzielania koncesji na sprzedaż alkoholu oraz od kiedy te przepisy
obowiązują.
Wójt odpowiedział, ze w uchwale rady gminy funkcjonuje zapis mówiący o tym, że punkt
sprzedaży alkoholu nie moze znajdować się w odległości bliższej niz 40 m od miejsca kultu
religijnego. Kwestia, o którą pyta radny wynika z rozstrzygnięć sądów administracyjnych i

dotyczy kompetencji do rozstrzygania czy dane miejsce jest obiektem kultu religijnego,
uprawnienie to leży po stronie kurii diecezjalnej. W razie wątpliwości decyzję w tej kwestii
rozstrzyga strona kościelna.
Mieszkaniec gminy Piotr Dwernicki zabrał głos w kwestii funkcjonowania na terenie gminy
programu profilaktyki. Piotr Dwernicki nadmienił, że przez 10 lat był członkiem komisji
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 5 lat członkiem zespołu interdyscyplinarnego. W
dniu 3 listopada 20].6 roku zlożył rezygnację z członkostwa w komisji uwagi na brak
współpracy. Piotr Dwernicki krytycznie odniósł się do samego projektu i braku porozumienia,
braku współdziałania z grupami pomocowymi, podkreślił, że posiada bogate doświadczenie w
przedmiotowejtematyce, ale wyraził ubolewanie, że nie nikt nie chce korzystać z jego wiedzy.
Pan Dwernicki uwaza, ze godziny pracy punktu konsultacyjnego powinny być wyznaczone w
pÓŹniejszym czasie z uwagi na umożliwienie skorzystania z pomocy większej liczbie osób tej
pomocy potrzebujących.
Zastępca wójta wtrącił, ze punkt konsultacyjny jest czynny rano i popołudniami. Potrzebne
informacje mozna uzyskać u zastępcy wójta, u pełnomocnika, w GOPS.
Piotr Dwernicki dopytywał, kto opracował program profilaktyki.
Zastępca wójta zauważył, że na posiedzeniach komisji nie zgłaszano uwag czy pomysłów
poprawy pr_acv zespołu.
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WÓjt wyraził szacunek panu Dwernickiemu i zaproponował żeby zorganizować wspólne
spotkanie gdyż uwagi podnoszone przez Piotra Dwernickiego bardziej odnoszą się do
sprawnoŚci funkcjonowania samej komisji aniżeli do programu, który obecnie jest
przyjmowany, dlatego zobowiązuje się do włączenia się w rozmowę na nurtujący pana
Dwernickiego problem i przeprowadzenia rozmowy z pełnomocnikiem.
Piotr Dwernicki poruszył kwestie fu n kcjonowan ia świ etl i cy,,T ęcza" .

WÓjt wyjaśnił,że osoba, która prowadzila zajęcia na świetlicy obecnie przebywa na zwolnieniu
lekarskim, które najprawdopodobniej będzie długotrwałe. Kierownik RKS stara się o
pozyskanie nowej osoby. Wójt wspomniał równiez o korzystaniu z oferty świetlicy.
Poruszono temat niesienia pomocy w ramach przeciwdziatania alkoholizmowi i narkomanii.
Wójt podkreślit ważną rolę stowarzyszenia ART WAR|UM włączającego się w działalność
profilaktyczną.
Zasygn a l izowa no p ro blemy dotyczące uza lezn ień.

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do uzasadnienia przewodniczący rady
przystąpił do odczytania projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu
Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok
2017.
Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i nie wniesiono uwag.
Przewodniczący rady zamknął dyskusję nad projektem i przystąpit do głosowania - poprzez
podniesienie ręki -za przyjęciem przedmiotowej uchwały.
Wynik głosowania:
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych,
ZA - przyjęciem uchwały głosowało 7 radnych,
PRZEC|W - 1,

GŁosY WSTRZYMUJĄCE _ 1.

Rada podjęła uchwałę nr XXX|X/1-60/20L7.
Uchwała stanowi za|ącznik do niniejszego protokołu.

Pkt 8) Podjęcie uchwały w sprawie skargi na czynności Wójta Gminy Bra]in.

Przewodniczący rady upewnił się, że radni znają treść skargi i nie ma konieczności ponownego
jej odczytywania, Przewodniczący obrad zauważy|, że w jego opinii sprawa stała się
bezprzedmiotowa gdyż jak powiedział przedsiębiorca, który złożył skargę wyrejestrowuje
swoją dziatalnoŚć, nie mniej w przekonaniu pani mecenas z uwagi na fakt, iż wojewoda
kontroluje rejestr skarg rada musi podjąć przedmiotową uchwałę.
Przewodniczący rady poprosił o przedstawienie stanowiska komisji Rewizyjnej, która badała
zasadność zarzutów zawartych w skardze.
Zastępca przewodniczącego komisji Rewizyjnej PiotrTwardowski powiedział, ze sprawa była
omawiana podczas posiedzenia komisji Rewizyjnejw dniu 4 stycznia 2aI7 roku po zapoznaniu
się ze wszystkimi dokumentami w sprawie komisja orzekła, że nie doszło do przewlekłości
postępowania a w prowadzonej sprawie pod względem terminowości nie dopatrzono się
nieprawidłowości.
Wobec powyzszego przewodniczący rady zaproponował, żeby rada przegłosowała
bezzasadność skargi na czynności wójta,
lnnych propozycji nie zgłoszono.
W związku z brakiem dalszych uwag do uzasadnienia przewodniczący rady przystąpił do
odczytania projektu uchwały w sprawie skargi na czynności Wójta Gminy Bralin.
Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i nie wniesiono uwag.
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Przewodniczący rady zamknął dyskusję nad projektem i przystąpił do głosowania - poprzez
podniesienie ręki -za przyjęciem przedmiotowej uchwały.
Wynik głosowania:
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych,
ZA - przyjęciem uchwały głosowało 7 radnych,
PRZEC|W - 0,

GŁosY WSTRZYMUJĄcE-2.
Rada podjęła uchwałę nr XXX|X/1-61/2017.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pkt 9) Podjęcie uchwały w sprawie korzystania z pomieszczeń w szkołach podstawowych
oraz gimnazjum na terenie Gminy Bralin.

WÓjt nadmienił, ze uchwała została omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji stałych i
dodał, że zgodnie z ustawą o gospodarce komunalnej rada gminy decyduje o formie, w jakiej
będzie prowadzona gospodarka komunalna w gminach.
Od 1- stycznia br. w życie weszły przepisy dotyczące centralizacji VAT -u stąd konieczność
przyjęcia proponowanej uchwały.
W związku z brakiem pytań i uwag do uzasadnienia przewodniczący rady przystąpił do
odczytania projektu uchwały w sprawie korzystania z pomieszczeń w szkołach podstawowych
oraz gimnazjum na terenie Gminy Bralin.
Przewodniczący rady zauważył, że w projekcie mówi się o pomieszczenia więc rozumie, ze
uchwała nie dotyczy boiska czyli tzw, ,,kojca".
Wójt stwierdzit, że mowa jest o mieniu czyli o całości.
Przewodniczący rady zapyta| czy wobec tego wójt będzie określał w drodze zarządzenia
zasady korzystania z boiska przyszkolnego.
Zastępca wójta wtrącił, że mówi się ogólnie o pomieszczeniach.
WÓjt odczytał fragment regulaminu i podkreślił rolę dyrektorów w tej materii.
Przewodniczący rady powiedział, ze pyta bo jednym ze sposobów przeciwdziałania
uzaleŻnieniom o czym przed chwilą była mowa jest umozliwienie dzieciom dostępu do
obiektów sportowych. Przewodniczący rady zauważy, że w ubiegłym roku zarządzeniem
określono dość restrykcyjne zasady korzystania z obiektu.
WÓjt przyznał i dodał, że wynika to stąd iż jest to mienie gminy i nie moze pozostać bez
nadzoru.
Do projektu uchwały więcej pytań i uwag nie wniesiono.
Przewodniczący rady zamknął dyskusję nad projektem i przystąpił do głosowania - poprzez
podniesienie ręki -za przyjęciem przedmiotowej uchwały.
Wynik głosowania:
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych,
ZA - przyjęciem uchwały głosowało 9 radnych,
PRZEC|W - 0,

GŁosY WSTRZYMUJĄcE - 0.

Rada podjęła uchwałę nr XXX|X/162/2017,
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pkt 10} Podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i

gimnazjów, prowadzonych przez Gminę Bralin, do nowego ustroju szkolnego,
wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe.
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Wójt powiedział, że zmieniają się przepisy w zakresie prawa oświatowego, które obligują
samorządy do dostosowanie szkół do nowego ustroju szkolnego.
W związku z brakiem pytań i uwag do uzasadnienia przewodniczący rady przystąpił do
odczytania projektu uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i

gimnazjów, prowadzonych przez Gminę Bralin, do nowego ustroju szkolnego,
wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe.
Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i nie wniesiono uwag.
Przewodniczący rady zamknął dyskusję nad projektem i przystąpił do głosowania - poprzez
podniesienie ręki - za przyjęciem przedmiotowej uchwały.
Wynik głosowania:
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych,
ZA - przyjęciem uchwały głosowało 9 radnych,
PRZEC|W _ 0,

GŁosY WSTRZYMUJĄcE _ 0.

Rada podjęła uchwałę nr XXX|X/163l2.0I7.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pkt 11) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia na 2OL7 rok planu dofinansowania form
doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych
prowadzonych przez Gminę Bralin, określenia maksyma!nej kwoty dofinansowania
opłat pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz
specjalności i formy kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane.

WÓjt powiedział, że rada jest zobowiązana do podjęcia proponowanej uchwały, jeśli idzie o
plan form dofinansowania to podczas wspólnego posiedzenia komisji dyrektorzy placówek
oświatowych wyrazili swoje zdanie na ten temat.
W związku z brakiem pytań i uwag do uzasadnienia przewodniczący rady przystąpit do
odczytania projektu uchwały w sprawie przyjęcia na 2017 rok planu dofinansowania form
doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych
prowadzonych przez Gminę Bralin, określenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat
pobieranych przez szkoły wyzsze i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i formy
kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane.
Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i nie wniesiono uwag.
Przewodniczący rady zamknął dyskusję nad projektem i przystąpił do głosowania - poprzez
podniesienie ręki -za przyjęciem przedmiotowej uchwały.
Wynik głosowania:
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych,
ZA - przyjęciem uchwały głosowało 9 radnych,
PRZEC|W _ 0,

GŁoSY WSTRZYMUJĄCE - 0.

Rada podjęła uchwałę nr XXX|X/16412017.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pkt t2) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność
pożytku publicznego na 2017 rok.
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Zastępca wójta nadmienił, że w myśl ustawy o działalności pożytku publicznego i o
wolontariacie gmina zobowiązana jest do uchwalenia programu współpracy z organizacjami
pozarządowymi.

Program był poddany konsultacjom społecznym, nie wpłynęły zadne uwagi.
Program był już omawiany na wspólnym posiedzeniu stałych komisji rady.

W związku z brakiem pytań i uwag do uzasadnienia przewodniczący rady przystąpił do
odczytania projektu uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pozytku
publicznego na 20]-7 rok.

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i nie wniesiono uwag.

Przewodniczący rady zamknął dyskusję nad projektem i przystąpił do głosowania - poprzez
podniesienie ręki -za przyjęciem przedmiotowej uchwały.
Wynik głosowania:

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych,
ZA - przyjęciem uchwały głosowało 9 radnych,
PRZEC|W - 0,

GŁOSY WSTRZYMUjĄcE - 0.

Rada podjęła uchwałę nr XXXIX/I65/żOL7.
Uchwata stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pkt 13)Wolne głosy i informacje.
WÓjt ponowił prośbę o zorganizowanie spotkania poświęconego omówieniu warunków
nabycia nieruchomości pod halę sportową oraz warunków nabycia lokalu przy ul. 3 Maja.
Radny Leszek Głąb zapytał przewodniczącego komisji Przestrzegania Prawa i Porządku
publicznego czy komisja omawiała i opiniowała projekt Gminnego Programu Profilaktyki,
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2017 orazile
razy komisja się spotkała w ubiegłym roku.

Przewodniczący komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Marek Markiewicz
odpowiedział,że odnośnie programu profilaktyki komisja się nie spotykała a jeśli idzie o ilość
spotkań przewodniczący załuje, że pytanie nie padło w trakcie przedstawiania sprawozdania
bo na obecną chwilę nie jest w stanie odpowiedzieć ile tych spotkań było.
Radny Jacek Kuropka zapytał przewodniczącego komisji doraźnej, z racJi iż był nieobecny na
ostatnim posiedzeniu, kiedy komisja będzie finalizować prace nad statutami.
Przewodniczący komisji doraźnej Michał Woźniak stwierdził, ze powinno to nastąpić w
pierwszym kwartale tego roku.

Radni poruszyli jeszcze kwestię herbu i udziału w pracach komisji oraz dostosowywania
terminów i natężenia spotkań,

Radny Jacek Kuropka zauważy|, ze proponowane projekty statutów muszą zostać jeszcze
przekazane radnym i sołtysom.

Radny Kamil Lenort przypomniał, ze wójt zobowiązał się do dokonania zmiany w budzecie
gminy na pierwszej mozliwej sesji w kwestii zmniejszenia kwoty do której upowaznia się wójta
w zakresie zaciągania kredytów i pożyczek oraz emisji papierów wartościowych na pokrycie
występującego w ciągu roku budżetowego deficytu budżetu z wysokości 500 000,00 zł do
300.000,00 zł

WÓjt potwierdził, ze ma to nastąpić na pierwszej mozliwej sesji z uwagi na fakt, iz dzisiaj pani
skarbnik jest nieobecna/ po jej powrocie zmiana zostanie uwzględniona w budzecie.
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Radny Piotr Twardowski zapytał o możliwości pozyskania środkow na gospodarkę wodno-
ściekową w kontekście budowy kanalizacji sanitarnej w Mnichowicach.
WÓjt wspomniał o złożonych wnioskach, niestety na chwilę obecną wniosek z|ożony w ramach
PROW nie uzyskał dofinansowania. W lutym zostanie złożony nowy wniosek do WlOŚ.
Zastępca wójta wtrącił o nowych zasadach dofinansowania inwestycji wprowadzonych przez
urząd marszałkowski.

Wójt wspomniał o mozliwości powołania gminnej spółki komunalnej.

Radny powiatowy Zenon Kasprzak zapytał o przedstawioną w sprawozdaniu wójta informację
dotyczącą podjęcia przez udziałowców Zakładu Zagospodarowania Odpadów decyzji a

mianowicie czy będzie ona miała wptyw na ceny odpadów, które ponoszą mieszkańcy.
WÓjt odpowiedział ze obniżka ma być 10% dotychczas była ona 5% od cennika, który
obowiązuje dla kontrahentów spoza właścicieli.
Na zakończenie podjęto dyskusję w związku ze spotkaniem sołtysów z lekarzem weterynarii o
czym wójt wspomniał w swoim sprawozdaniu, sprawa dotyczyła ptasiej grypy.

Przewodniczący rady przypomniał zebranym, że wciąż jest wakat w komisji Rewizyjnej i wakat
na funkcję przewodniczącego komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu.

Pkt 14) Zamknięcie posiedzenia.

Po wyczerpaniu tematów przewidzianych na dzisiejsze posiedzenie przewodniczący zamknął
obrady XXX|X sesji Rady Gminy Bralin.

Załącznik:
Nagranie XXX|X sesji.

protokołowała : Anna piasecka
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